

Disclosure of Material Information

To: Bahrain Bourse

National Bank of Bahrain B.S.C. would like to announce the following material information:

الإفصاح عن معلومات جوهرية

السادة / بورصة البحرين

يعلن بنك البحرين الوطني ش.م.ب. عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

Date	6 September 2021	6 سبتمبر 2021	التاريخ
Company Name	National Bank of Bahrain B.S.C.	بنك البحرين الوطني ش.م.ب.	إسم الشركة
Trading Code	NBB	NBB	رمز التداول
Subject	Investor meeting invitation for financial results for the first half of 2021	لقاء المستثمرين لمجموعة بنك البحرين الوطني للبيانات المالية للنصف الأول من 2021	الموضوع
Material Information	NBB Group is pleased to invite its shareholders and the investors to the live session on Tuesday 7 September 2021 at 1:00 pm Kingdom of Bahrain time to discuss the financial results of the first half of 2021. Those interested can register by accessing the link in the attached document. Registration will close 15 minutes ahead of the session.	يسر مجموعة بنك البحرين الوطني دعوة السادة المساهمين والمستثمرين لمتابعة لقاء المستثمرين المتعلق بمناقشة البيانات المالية للنصف الأول من عام 2021 و ذلك يوم الثلاثاء 7 سبتمبر 2021 في تمام الساعة 1:00 بعد الظهر. و على من يرغب في المشاركة التسجيل في الرابط المرفق علما بأن التسجيل سوف يغلق 15 دقيقة قبل بداية الجلسة.	المعلومات الجوهرية
Impact on Financial Position	Not applicable	لا ينطبق	الأثر على المركز المالي
Previous relevant disclosures (if any)	Not applicable	لا ينطبق	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)

Name	Russell Bennett	راسل بنيت	الإسم
Title	Group Chief Financial Officer	رئيس تنفيذي للمجموعة – الشؤون المالية	المسمى الوظيفي
Signature التوقيع			
 Russell Bennett (Sep 6, 2021 10:26 GMT+3)			

لقاء المستثمرين لمجموعة بنك البحرين الوطني للبينات المالية للنصف الأول من 2021

Investors' Meeting Invitation for Financial Results for the First Half of 2021

NBB Group is pleased to invite its shareholders and the investors to the live session on Tuesday 7 September 2021 at 1:00 pm Kingdom of Bahrain time to discuss the financial results of the first half of 2021.

يسر مجموعة بنك البحرين الوطني دعوة السادة المساهمين والمستثمرين لمتابعة لقاء المستثمرين لمناقشة البيانات المالية للنصف الأول من عام 2021 وذلك يوم الثلاثاء 7 سبتمبر 2021 في تمام الساعة 1:00 بعد الظهر

Those interested can register by clicking the "Registration" button below. Registration will close 15 minutes ahead of the session.

على الراغبين في المشاركة الضغط على زر «التسجيل» علماً بأن التسجيل سوف يغلق 15 دقيقة قبل بداية الجلسة

Registration التسجيل

You may even ask your questions prior to the event by clicking the "Questions" button below.

ويمكنكم كتابة أسئلتكم عن طريق الضغط على زر «الأسئلة»

Questions الأسئلة

Closer to you

Licensed by CBB as a conventional Retail Bank.

أقرب لك

مرخص من مصرف البحرين المركزي كبنك تجزئة تقليدي.